
Protokół nr III/2018 

z III sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Kolbuszowej odbytej w dniu 10 grudnia 2018 r.  

w budynku Miejskiego Domu Kultury w Kolbuszowej przy ulicy Obrońców Pokoju 66. 

Sesję otworzył i prowadził przewodniczący Rady Miejskiej w Kolbuszowej P. Krzysztof Wilk. 

Obrady rozpoczęto o godzinie 09:00 i trwały do godziny 10:26. W posiedzeniu wzięło udział 

21 członków. Lista obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. Do proponowanego porządku obrad III sesji dostarczonego radnym, 

Burmistrz Kolbuszowej p. Jan Zuba, postulował o wprowadzenie dodatkowego punktu  

tj. podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2028.  

 

Głosowano w sprawie:                

Wniosek Burmistrza Kolbuszowej o wprowadzenie do porządku obrad sesji dodatkowego 

punktu tj. podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-

2028. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21)  

Barbara Bochniarz, Julian Dragan, Barbara Draus, Stanisław Dworak, Józef Fryc, Grażyna 

Halat, Adam Kaczanowski, Mirosław Kaczmarczyk, Michał Karkut, Krzysztof Kluza, Grażyna 

Maziarz, Paweł Michno, Piotr Panek, Dorian Pik, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara 

Szafraniec, Bronisław Wiktor, Krzysztof Wilk, Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Barbara Bochniarz, Julian Dragan, Barbara Draus, Stanisław Dworak, Józef Fryc, Grażyna 

Halat, Adam Kaczanowski, Mirosław Kaczmarczyk, Michał Karkut, Krzysztof Kluza, Grażyna 

Maziarz, Paweł Michno, Piotr Panek, Dorian Pik, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara 

Szafraniec, Bronisław Wiktor, Krzysztof Wilk, Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk. 



Przyjęty porządek sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja o zarządzeniach wydanych przez Burmistrza Kolbuszowej w okresie pomiędzy 

sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbuszowa 

na lata 2018-2028. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie MiG Kolbuszowa na 2018 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kwot kryterium dochodowego uprawniającego 

do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego w ramach 

wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu zasiłków celowych i okresowych, 

pomocy na ekonomiczne usamodzielnienie, pomocy rzeczowej i dożywiania ze środków 

pomocy społecznej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego w zakresie dożywiania 

„Pomoc gminy w zakresie dożywiania " na lata 2019-2023. 

10. Sprawy różne. 

 

Ad. 1 

Protokół z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej został wyłożony do wglądu przez 

radnych. Uwagi lub zmiany do protokołu należy składać w punkcie sprawy różne. W przypadku 

braku uwag i zastrzeżeń, protokół należy uznać za przyjęty.  

 

Ad. 2 

Wykaz zarządzeń wydanych przez Burmistrza Kolbuszowej w okresie pomiędzy sesjami został 

przesłany wraz z materiałami na dzisiejszą sesję. Pytania odnośnie zarządzeń należy składać w 

punkcie sprawy różne. Wskazany wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 3 

Rada Miejska w Kolbuszowej podjęła Uchwałę Nr III/21/18 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kolbuszowa na lata 2018-2028. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Barbara Bochniarz, Julian Dragan, Barbara Draus, Stanisław Dworak, Józef Fryc, Grażyna 

Halat, Adam Kaczanowski, Mirosław Kaczmarczyk, Michał Karkut, Krzysztof Kluza, Grażyna 

Maziarz, Paweł Michno, Piotr Panek, Dorian Pik, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara 

Szafraniec, Bronisław Wiktor, Krzysztof Wilk, Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk. 

 

Ad. 4  

Rada Miejska w Kolbuszowej podjęła Uchwałę Nr III/22/18 w sprawie zmian w budżecie MiG 

Kolbuszowa na 2018 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Barbara Bochniarz, Julian Dragan, Barbara Draus, Stanisław Dworak, Józef Fryc, Grażyna 

Halat, Adam Kaczanowski, Mirosław Kaczmarczyk, Michał Karkut, Krzysztof Kluza, Grażyna 

Maziarz, Paweł Michno, Piotr Panek, Dorian Pik, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara 

Szafraniec, Bronisław Wiktor, Krzysztof Wilk, Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk. 

 

Ad. 5 

Rada Miejska w Kolbuszowej podjęła Uchwałę Nr III/23/18 w sprawie podwyższenia kwot 

kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w 

formie zasiłku celowego w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w 

domu" na lata 2019-2023. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Barbara Bochniarz, Julian Dragan, Barbara Draus, Stanisław Dworak, Józef Fryc, Grażyna 

Halat, Adam Kaczanowski, Mirosław Kaczmarczyk, Michał Karkut, Krzysztof Kluza, Grażyna 

Maziarz, Paweł Michno, Piotr Panek, Dorian Pik, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara 

Szafraniec, Bronisław Wiktor, Krzysztof Wilk, Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk. 

 



 

Ad. 6 

Rada Miejska w Kolbuszowej podjęła Uchwałę Nr III/24/18 w sprawie określenia zasad 

zwrotu zasiłków celowych i okresowych, pomocy na ekonomiczne usamodzielnienie, pomocy 

rzeczowej i dożywiania ze środków pomocy społecznej. Głos w dyskusji zabrał radny P. Dorian 

Pik, który zwrócił uwagę na niedoprecyzowaną numerację ustępów w projekcie omawianej 

uchwały.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Barbara Bochniarz, Julian Dragan, Barbara Draus, Stanisław Dworak, Józef Fryc, Grażyna 

Halat, Adam Kaczanowski, Mirosław Kaczmarczyk, Michał Karkut, Krzysztof Kluza, Grażyna 

Maziarz, Paweł Michno, Piotr Panek, Dorian Pik, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara 

Szafraniec, Bronisław Wiktor, Krzysztof Wilk, Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk. 

 

Ad. 7 

Rada Miejska w Kolbuszowej podjęła Uchwałę Nr III/25/18 w sprawie ustanowienia 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania " na lata 

2019-2023. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Barbara Bochniarz, Julian Dragan, Barbara Draus, Stanisław Dworak, Józef Fryc, Grażyna 

Halat, Adam Kaczanowski, Mirosław Kaczmarczyk, Michał Karkut, Krzysztof Kluza, Grażyna 

Maziarz, Paweł Michno, Piotr Panek, Dorian Pik, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Barbara 

Szafraniec, Krzysztof Wilk, Krzysztof Wójcicki, Roman Ząbczyk. 

BRAK GŁOSU (1) 

Bronisław Wiktor 

 

 

 

 



Ad. 8 

W dyskusji dotyczącej spraw różnych, radny P. Adam Kaczanowski poinformował o złożeniu 

odwołania od decyzji o ustaleniu inwestycji celu publicznego w postaci budowy masztu 

telefonii komórkowej, która ma być zlokalizowana w bliskim sąsiedztwie osiedli mieszkalnych. 

Zawiadomił o występującym sprzeciwie mieszkańców oraz prosił o zainteresowanie się 

problemem przez lokalne media.  

 

Radny P. Michał Karkut zabrał głos odnośnie planowanych posiedzeń rady. Wnioskował o 

zwoływanie sesji w godzinach popołudniowych. Swoje zdanie w tej sprawie wyrazili także: 

wiceprzewodniczący P. Krzysztof Wójcicki, radny P. Józef Fryc, radny P. Mirosław 

Kaczmarczyk, radny P. Dorian Pik, radny P. Julian Dragan, radny P. Roman Ząbczyk, radny P. 

Piotr Panek oraz radny P. Zbigniew Pytlak. Przewodniczący Rady Miejskiej w Kolbuszowej P. 

Krzysztof Wilk zakomunikował, że terminy kolejnych posiedzeń zostaną ustalone po 

konsultacji z wszystkimi radnymi.  

 

Radny P. Józef Fryc zgłosił zawiadomienie dotyczące niesprawnego oświetlenia ulicznego przy 

ulicy Obrońców Pokoju w Kolbuszowej oraz poprosił o zamieszczanie protokołów z posiedzeń 

komisji na stronie urzędowej.  

 

Sołtys Porąb Kupieńskich P. Stanisław Miazga odniósł się do sprawy awarii oświetlenia, zalecił 

w takich przypadkach kontaktować się bezpośrednio z pogotowiem energetycznym.  

 

Radny P. Józef Fryc poruszył temat odbywania dyżurów przez radnych w godzinach 

popołudniowych na terenie Urzędu Miejskiego. Opinię w tej sprawie wyraził także radny P. 

Mirosław Kaczmarczyk. Odpowiedzi na wskazany postulat radnych, udzielił Burmistrz P. Jan 

Zuba. 

 

Sesja zakończyła się o godzinie 10:26.  

 

 

Protokół sporządził:  

 

R. Kaczanowski 

 

 


